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Geachte fractie,  

 

Op 14 juni 2018 heeft u technische vragen (nummer TV-1869) gesteld over Categoriseringskaart wegen. In deze 

brief beantwoorden wij de door u gestelde vragen. 

 

Uw vraag 

Was het bij u bekend dat die beeldvormende vergadering gepland staat?  

 

Antwoord 

Ja 

 

Uw vraag 

Bent u het met ons eens dat beeldvormende bijeenkomst over onveilige verkeerssituatie een relatie heeft met 

het nu voorliggend collegevoorstel en dat het zinvol is om de BB voor een raadsvoorstel te plannen zodat 

informatie daaruit meegenomen kan worden bij het concipiëren van het voorstel en later in de oordeelvorming 

en besluitvorming?  
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Antwoord 

Ja, daar voor ziet het voorstel al in. Er wordt nu voorgesteld om de catagoriseringskaart vast te stellen. Dit is 

een belangrijk instrument bij de afweging van mogelijke toekomstige verkeerskundige maatregelen. Voor 

burgers, bedrijven, overheden en andere belanghebbenden is deze kaart het vertrekpunt in gesprekken over 

onder andere de weginrichting. Hierna volgt de beeldvormende vergadering en overige gesprekken kunnen  

gestart worden over o.a. verkeersveiligheid. Belangrijk hierbij is dat de kaart geen keuzevrijheid kent, een weg 

of wegvak is conform Duurzaamveilig een bepaalde categorie. Of deze weg of wegvak conform ingericht kan 

worden en of er andere maatregelen nodig zijn kan pas hierna beoordeeld worden. 

 

Uw vraag 

Op welke wijze kunnen we in deze situatie toch de inwoners gelegenheid geven de raad en organisatie te 

informeren over de door hen ervaren problematiek en de eventuele door hen aangedragen oplossingen 

meenemen in de aanpassingen die tot verbetering moeten leiden. Concreet zou het voorstel alsnog verplaatst 

kunnen worden naar een raadsvergadering na de beeldvormende bijeenkomst in september?  

 

Antwoord 

Zie antwoord hiervoor. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

T.J.M. Groot 

wethouder Openbare ruimte 

 

Deze brief is digitaal opgesteld en daarom niet ondertekend. 


